## The prayer burdens of the church in NYC for the week of 02/23/2016 本周纽约市召会祷告负担如下:

- 1. The memorial meetings for our beloved brother Benjamin Chen, both this coming Saturday, February 27, in the Jamaica Estates hall and on April 10 in Anaheim, CA 为我们亲爱的陈泽全弟兄的两场安息聚会祷告。这两场分别在本周六(2月27日)于 Jamaica Estate会所以及4月10日于加州安那翰举行。
- 2. The going on of the church in NYC--the strengthening of every aspect of the church life and the spread of the gospel to every tribe and tongue and people and nation:
  - a. The gospel outreach through the small group meetings in the coming weeks
  - b. The high schoolers' gospel meeting in Manhattan this upcoming Lord's Day, February 28
  - c. The follow-up of all those recently saved and baptized

为纽约召会的往前祷告一求主刚强召会生活的每个方面,让福音传遍各支派、各方言、各邦国和各民族;

- a.为接下来的几周借着小排聚会扩展福音祷告;
- b.为要来的主日(2/28)将在曼哈顿会所举行的高中生福音聚会祷告;
- c.也为最近得救并受浸的圣徒们做跟进祷告。
- 3. The beginning of the new term of the Full-Time Training in Anaheim (there are 10 trainees from NYC in the training this term)

为在安那翰开始的新一期的全时间训练祷告(纽约市召会有10位圣徒参加这期的训练)。

4. The current two-week gospel trip in Germany which is a follow-up of the recent FTTA gospel trips to Europe (4 saints from NYC are participating in this trip)

为现在正在德国进行的两周福音之旅祷告,这个福音之旅是最近安那翰全时间训练学员欧洲福音之旅的跟进(纽约市有四位圣徒参与了这次的福音之旅)。

- 5. The preparation of the Kingston Penuel Blending Center for the advance of the Lord's move, especially in the Northeastern United States, and the Lord's move in Upstate New York 为着主行动的往前,特别是在美国东北区,以及主在纽约上州的行动,求主预备毗努伊勒相调中心。
- 6. The various needs of the saints both locally (districts, home meetings, shepherded ones) and in other localities (e.g. housing, job-related, family-related, health-related) 为本地(各区, 排, 被牧养者)和其它地方的圣徒们的各项需要祷告(例如居住, 工作, 家庭, 以及健康相关的需要)。